



1 Riyadh Capital Contributes to SuperReturn Saudi Panel on Private Markets

Riyad Capital took part in SuperReturn Saudi, where CEO Dr. Abdullah Alshwer joined industry leaders to discuss the evolution of Saudi Arabia's private capital market. The panel explored how the Kingdom is moving from momentum to maturity, and the role of transparency, alignment, and scale in positioning Saudi Arabia as a key player in global private markets.



1 الرياض المالية تشارك في جلسة حوارية خلال مؤتمر سوبرريترن السعودية شارك في جلسة حوارية تناولت تطور سوق رأس المال الخاص في المملكة. وناقشت الجلسة انتقال السوق من مرحلة الزخم إلى النضج، وأهمية الشفافية وتوافق المصالح في ترسيخ مكانة المملكة كلاعب رئيسي في أسواق الاستثمار الخاصة عالمياً.

2 Riyadh Capital Shares 2026 Market Outlook on Al Arabiya

Dr. Hans Peter Huber, Chief Investment Officer at Riyad Capital, spoke to Al Arabiya on the economic outlook for 2026, highlighting the shifting global environment and the strength of Saudi Arabia's market. He noted the Kingdom's growing role in regional markets and the structural developments that continue to enhance its investment appeal.



2 الرياض المالية تستعرض آفاق الأسواق لعام 2026 عبر قناة العربية تحدّث الدكتور هانز بيتر هوبر، الرئيس الأول للاستثمار في الرياض المالية، لقناة العربية حول آفاق الأسواق لعام 2026، مسلطاً الضوء على التحولات في البيئة العالمية وقوة السوق السعودي. وأكد على الدور المتنامي للمملكة في المنطقة، والتطورات الهيكلية التي تعزز جاذبية الاستثمار فيها.

3 Launch of Start with Us, a Client Acquisition Campaign

We launched our client acquisition campaign, "Start with Us," aimed at expanding our client base and encouraging new clients to begin their investment journey with Riyad Capital. The campaign runs until 23 February and includes a weekly draw to win an iPhone 17 Pro over five weeks, with all newly onboarded clients during the campaign period automatically entered into the weekly draw. This campaign supports our ongoing acquisition efforts through a clear incentive-led approach that drives engagement and contributes to our growth objectives.



3 "إطلاق حملة استقطاب العملاء "كلّي بدايتك معنا" إطلاق حملة استقطاب العملاء "كلّي بدايتك معنا"، والتي تهدف إلى تعزيز نمو قاعدة العملاء وتشجيع العملاء الجدد على بدء رحلتهم الاستثمارية مع الرياض المالية. تستمر الحملة حتى 23 فبراير، وتتضمن سحباً أسبوعياً على جهاز آيفون 17 برو لمدة خمسة أسابيع، حيث يتم إدخال جميع العملاء الجدد الذين قاموا بفتح حساب خلال فترة الحملة في السحب الأسبوعي. تساهم الحملة في دعم جهود الاستقطاب من خلال آلية تحفيزية، تعزز التفاعل وتدعم أهداف النمو.

4 Riyadh Capital Celebrates GBO Awards Recognition

Riyad Capital attended the Global Business Outlook Awards ceremony held last week, marking a milestone moment following its recognition as Best Equity Capital Markets Advisor and Best Managed Securities Company in Saudi Arabia for 2025. The ceremony brought together leading financial institutions from around the world and provided an opportunity to celebrate Riyad Capital's continued leadership in delivering innovative financial services and investment solutions across the Kingdom.



4 الرياض المالية تحتفي بتكريمها في حفل جوائز GBO شاركت الرياض المالية في حفل توزيع جوائز Global Business Outlook الذي أقيم الأسبوع الماضي، وذلك احتفاءً بحصولها على جائزتي أفضل مستشار لأسواق رأس المال وأفضل شركة أوراق مالية مُدارة في السعودية لعام 2025. وجمع الحفل نخبة من المؤسسات المالية العالمية، وشكّل محطة بارزة للاحتفاء بمكانة الرياض المالية الريادية ودورها في تقديم طول مالية واستثمارية مبتكرة على مستوى المملكة.

Our People

فريقنا

يسعدنا أن نرحب بعدد من الزملاء الجدد الذين انضموا مؤخرًا إلى فريق الرياض المالية. نتمنى لهم جميعًا التوفيق في رحلتهم المهنية معنا.
We're pleased to welcome several new colleagues who recently joined Riyad Capital. We wish them all success in their professional journey with us.



محمد الهزاع
Mohammed Alhazza
ينضم إلى مكتب المالية
Joins CFO Office



نوره العتيبي
Norah Alotaibi
تنضم إلى إدارة خدمات الأوراق المالية
Joins Securities Services



بدر العنزي
Bader Alanazi
ينضم إلى مكتب الرئيس التنفيذي
Joins CEO Office

نبارك لزملائنا لتحقيقهم إنجازاً أكاديمياً متقدماً، ونتمنى لهم دوام التوفيق والنجاح في مسيرتهم المهنية.
Congratulations to our colleagues on achieving an advanced academic milestone. We wish them continued success as they apply their knowledge and expertise in their professional journey.



فواز الموزان
Fawaz Al-Mawzan
بكالوريوس دراسات الأعمال - تخصص الأنظمة
الجامعة العربية السعودية
Bachelor of Business in Systems
Arab Open University